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Datum: 1.3.2023

ZAPISNIK

2. sejeObdinskega sveta obdine Roga5ovci, ki je bila v 6etrtek, 16.2.2023 ob 1g.00 uri vprostorih Kulturne dvorane obdine Roga5ovci, kijo je vodilZupan Rihard peurada.

Prisotni:
- lupan obdine Rihard peura6a
--Claniobdinskega sveta:Agata Recek, Alen Schwaz, Andrej Kisilak, Andreja Koller, Danijela
Kolar, Darko Felkar, Drago Bertalanid, Fran6i5ek Kranjec, JoZef Mencigar, .loZica FUka5, Karel
Horvat, Martin Ficko, Milan Frdko, slavko Barbarid, suzana Bokan
- ostali prisotni- vabljeni: Aleksander Mencigar, predstavnik JVIZ OS Sveti Jurij, Marija Saje,
direktorica obdinske uprave, Dragica Tomovi6, radunovodja ll, Andreja Stest, ,iS;" .retouat'L"
lll in Anja Cigut strok. sodet. Vil/1
- predstavnica medijev

DNEVNI RED:
1. Otvoritev seje in pozdrav.
2. Obravnava in potrditev dnevnega reda.
3. Pregled in potrditev zapisnika konstitutivne seje Ob6inskega sveta Obdine

Roga5ovci.
4. PoroEilo komisiie za mandatna vpraianja, volitve in imenovanja in predlog

potrditve mandata nadomestnega dtana obdinskega sveta.
?. lmenovanie ilanov delovnih tetes Obdinskega sveta Ob6ine Rogaiovci.
9. lmenovanje ilanov Nadzornega odbora obEine Rogasovci.
7. Qdtok o proradunu Obiine RogaSovci za leto 2013 - splosna razprava.
_ sklep o splo5nijavni razpravi o predlogu proraEu na za leio 2023.
8. Sprememba Pravilnika o enkratnidenaini pomodiza novorojence v Obdini

Roga5ovci.
9. Sprememba Pravilnika o nagradah diptomantom dodiplomskega in

podiplomskega Studija Obdine RogaSovci.
10. Predlog Sklepa o doloditvi cen programov in Stevila otrok v oddetkih v

WE in JVIZ Osnovna Eola Sveti Jurij.
!!. frgabg sklepa o v6lanitvi v Zdruienje obGine stovenije.
12. Pobude in vpra5anja.
13. Razno.

76. 1 - Otvoritev seie in ugotovitev sklepenosti

ZyOanje pozdravil vse-navzode in ugotovil, da je obdinski svet sklepden (prisotnih 15 dlanov
obdinskega sveta). Zupan je za7:elel v tem mandatu dosti kreaiivnosti, strpnosti,
konstruktivnega dialoga, medsebojnega spo5tovanja, plodnega dela in uspesnega defvanja
v korist ob6anov.

Ti. 2 - Obravnava in potrditev dnevnega reda

ehni ob6inskega sveta so se s predlaganim dnevnim redom strinjali, zato je iupan predlagal,
da se potrdi
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SKLE P 5t.7

Potrdi se dnevni red Z. seje obdinskega sveta.

Pred glasolrranjem je bito prisotnih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14 6lanovglasovalo ZA. Suzana Bokan, nadomestni 6lan obdinskega sveta do potrditve mandata niimela pravice do glasovanja.

Sklep JE BIL spreiet.

T:'-? - Pregled in potrditev zapisnika konstitutivne se1'e Obdinskega svetaObdine Rogaiovci.

i.'p3n je povedal, da so zapisnik dobili skupaj z vabilom in odprl razptavoglede zapisnika.Med tem je pozdravir predstavnico medijev (iriirod ou tC.os uri;. ' s'

Pripomb na zapisnik ni bito, zato je bil ni glasovanje Oan

SKLEP 5t.8

Potrdi se zapisnik konstitutivne seie obiinskega sveta obcine Roga5ovci, v zapisaniobliki.

Pred glasoyaniem ie bjlo prisotnih 15 dlanov ob6inskega sveta, od tega je 14 6lanovglasovalo ZA. Suzana Bokan, nadomestni dtan obdinskega sveta do potrditve mandata niimela pravice do glasovanja.

Sklep JE BIL sprejet.

Ti' 4 - Poroiilo komisiie za mandatna uprailanja, volitve in imenovanja inpredlog potrditve mandata nadomestnega ilana oliinsxeja 
"u"t"-.

I'p"l je povabil pred.sednico komisije.za mandatna vprasanja, volitve in imenovanja, AgatoRecek, da poda porodilo. Agata Recekle poveoal-, o"_!";l rbmisijaza manJatna vprasanja,volitue in imenovanja sestala na 1. redni seji, dne 29-.'12. zozi, r;er;e pregledala in seseznan.ila, d-a se je z izvolitvijo Riharda-Peurace za Zupana ob6ine RogaSovci sprostil enmandat za 6lana obdinskega sveta obdine Roga5ovci-in, da le ta preiie-na nastednjegakandidata na listi Riharda.Peura6e, kije dobil5 m'andatov. Volilna komisija ob6ine Rogasovciie ugotovilg' da je naslednja na tisti Riharda perr"e", suzana Bokan, ioi.n" 1g.3. 1970 vRogasovcih' Agata Recek je v imenu Komisije.. ,rn'a"tna vprasanja, volitve in imenovanjepredlagala obdinskemu svetu obdine R_ogaslvci, da-fotrdi mandat Suzane Bokan, zanadomestno dlanico obdinskega sveta obdiie Rogasovcil

Na glasovanje je bil dan

SKLEP 5t.9

obdinski svet obdine Roga5ovci potrdi mandat nadomestnega clana ob6inskegasveta, to je Suzana Bokan.

Pred glasolgnjem je bilo prisotnih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 14 6tanovglasovalo ZA. suzana Bokan je lahko od potrditve n"pi"i gl"rovala.
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Sklep JE BIL sprejet.



Tc' 5 - lmenovanje clanov delovnih teles Obdinskega sveta Obcine Roga5ovci.

Zupan je predal besedo Agati Recek. Ag.ata Re-9ek je povedala, da je na koordinacijskem
sestanku list in politidnih strank zastopanih v ob6inskem svetu bilo dogovorjeno predlaganje
kandidatov delovnih teles. elani komisije so z dnevnim redom prejeli seznam predlaganih
dlanov delovnih teles in pristopili t< preg[edu soglasij dlanov oz. predsednikov delovnih teles.
Ugotovljeno je bilo, da so bila podana vsa sogdsja jn zato Komisija za mandatna vpra5anja,volitve in imenovanja obdine Roga5ovci ugotavtla oz. predlaga bbcinskemu svetu obcine
Bogasovci, da-potrdi kandidate zJdane oz. predsednike deloviih teles r preJlagani vsebini.
7yp,n je vpraSal, 

9e 
je potrebno prebrati sezname delovnih teles, ki so ga prejeli v gradivu.

vseh 15 dlanov obdinskega sveta se je strinjalo s tem, da ni potrebno.
Zupanje predlagal, da se-glasule v paietu za vse odbore in daje na glasovanje (Agata Recekprebere odbore oz. komisije in njihove 6lane)

SKLEP 5t. 10

obdinski svet obiine Roga5ovci potrdi odbore in komisije v paketu.

Pred glasovaniem je bilo navzodih 15 ilanov obdinskega sveta, od tega je i5 ilanovglasovalo ZA.

Sklep JE BIL spreiet.

Ti.6 - lmenovanje dlanov Nadzornega odbora obdine Rogasovci.

Zupanpreda besedo Agati Recek, da prebere predlagane kandidate.
Agata Recek je povedala,.da je bilo prav tako na kdordinacijskem sestanku list in politidnih
strank zastopanih v ob6inskem svetu Obdine Roga5ovci dogovorjeno predlaganje kandidatovv Nadzorni odbor Obdine Roga5ovci. Kandidatilor"jo izpotnlevati d'odatnJ pogoje in sicer
morajo imeti doseieno Vl. stopnjo izobrazbe. Ctani so' 6.'2. 2o2g priifuiirir pregledu
izpolnjevanje pogojev predlaganih kandidatov, pri demer je bilo ugotovljeno, da vsi kandidati
izpolnjujejo pogoje z3 imenovanje v Nadzorni odbor OU6ine Rogasovci, ter da ne obstajajo
raz-logi.nezdruZljivosti.fylkcr! Komisija za mandatna vprasanja, vo-iitve in imenovanje predliga
obdinskemu svetu 9o!in: Roga5ovci imenovanje dlanov v nadzorni odbor - Anton per5a,
$nor"j Flcko, Andreja sinko Gider, simona Geder in Ana Gomboc.
Zupan, daje na glasovanje

SK LEP 11

Sklep o imenovaniu Nadzornega odbora Ob6ine Roga5ovci v sestavi, kot je bilapredstavljena.

Pred glasoranjem je bilo navzoiih 15 itanov obdinskega sveta, od tega je 15 6tanovglasovalo ZA.

Sklep JE BtL sprejet.

Zupan je vsem destital in povedat, da imamo imenovane vse organe in, da je ob6inski svet
operativen.
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Tc' 7 ' Odlok o prora6unu Obdine Roga5ovci za leto 2023 - splo5na razprava.
sklep o sploSnijavni razpravi o predlogu proradu na za leto 2023.

Zupanje povedal, 
-da se bodo s predlogom proraduna seznanili in, da se o tem predlogu nakoncu ne glasuje. Zupanje povedal, dJbo vsebinsko predlog proraduna predstavila orlgica

Tomovi6. Povedal je tudi, 
_da 

je predlog.proraduna pripravtlJn'ustavno z vso zakonodajo instandardih' Namen proraduna je zagotovitev sredstev obdanom in razlidnim druibenim
skupinam v obdini. Proradun je investicfis.ko naravnan, najvedji projekt je n"oJi.oni. vodovoda
sistema B, zata del je namenjenih 32 milijonov. Zupan je razlo1il, da je to vrednolt celotnegaprojekta, ne samo na5e obdine. Za na5o_obeino pa' je za letosnjo leto, za izgradnjo vodovola
sistem B namenjenih 7 milijonov EUR..IT"tl investicij pridakujemo drZaina oz. evropska
sredsfua - kanalizacija v romskem naselju Perto8a in Sportni center Roga5ovci. V kolikor bodo
sredstva se bo 5lo v izvedbo, 6e ne bo potrebno investicije prestaviti, ker denarja za celotnoinvesticijo nimamo. V proradunu so navedena sredstva za investicijsko vzdrzevanje ininvesticije za vzdrilevanje lokalnih cest, sredstva za spodbujanje kmetijiv" in gospodarsfua
ter drustev, sredsfua za delovanje institucij v obdini in organov obdine. V prora6unu je letospredvideno tudi zadolZevanje. Zupan je-povedal, da je to ziradiprojekta Nadgradnja vodovoda
sistema. B' lzvajalcem se. b_o letos piadalo kompletno vse hisne'prikljucke] ooeani pa bodoimeli prikljudke moZnost pladati v 24 obrokih, zato moramo zagotoviti sredstva, da premostimo
sredsfua za lo vrzel, ki nastane. Predvideli smo, da bo ve6inl obdanov Xomunatni prispevek
placala v obrokih. Skupni znesek prihodkov in odhodkov je 13 milijonov EUR. Zupan je prosil
Dragico Tomovi6, da to podrobneje predstavi.
V nadaljevanju je Dragica. Tomovi6 podala 5e nekaj podrobnejsih obrazlo2itev k samemupredlogu proraduna in novim svetnikom razlolila .aX4'so tabeliridni Oetiv lrora6unu in kajzTkon o javnih fina.nca.h predpisuje. Povedala je, da so sestavni del predloga proraduna tudiobrazlozitve teh treh tabelaridnih delov (splo5ni-del, posebnidel in nrert r"rri;nih programov),
kadrovski nadrt in nadrt_ravnania z nepremrdnir'pr"rozenjem za obcino Rogasovci inpovedala, da bo o tem ved povedala Andreja Stesl. Sestavni o6t proiaeuna p" ui uirtudi na6rtravnanja s premidnim. premo2enjem, vendar samo v primeru, 6e bi obdina kupovala aliprodajala osnovna sredstva, katera posamicna vrednost'ui uit, visla oo 1o.ooo EUR. Dragicaje povedala, da je Zupan Ze omenil visinao predloga proracuna, kije 1 3.122.71g EUR, skupajs prenesenimi sredstvi iz preteklega leta in skupaj z zadolzevanjem.
Dragica je povedala, da se iz g. sirani obrazloiitev vioi, di je predlog proraduna uravnote2en- p.rihodki, drugi prejemki in drugi izdatki so uravnoveseni prihodk'i ;r;ar; 10.2s9.309,00
EUR, predvideno ie zadollevanje v vi5ini 650.000,00 rUn, neporabljena sredstva iz preteklihlet pa_so ocenjena na 2.213.469,19 EUR. odhodki so ocenjeni na 11.5gg.350,0g EUR,odpheila glavnic dolga pa 1.524.428,10 EUR. S temi sredstvi bo obdina zagotovita financiranje
nalog, ki jih mora r.z;yaj!ti, prav tako p_a bo zagotovila ustrezni lastni dJbz za financiranje
gloje-ktov, !ilih je vkljudila v proradun. Dragica 16 5e povedala, da je povpre8nlna doloEena v57. 6lenu Zakona o izvrsevanju proracuni nS za leto 2,023 in 2024 ina znasa 700 EUR.Povpre6ninaieza vsako leto doloden del sredstev na por"r"=n"ga ob6ana. Razen visinepovprednine, vpliva na izra6un primerne porabe tudi Stevilo prebivaliev, ki iz leta v leto pada,
ter korekcijski faktor, kije s.estavljen iz oolzine LC in JP, povisine ob6ine in Stevita prebivalcev
starejsih od 65 let in mlaj5ih od 15 let._Po izradunih f*lf i" ob6ina v l.2OZ3 upravi6ena dodohodnine v vi5ini 2.624.229,00 EUR. S temi sredstvi bo zagotovila primemo porabo, to jeprimeren obseg sredstev za financiranie z zakonom dolod-enih nal'og, zati v l. 2023 niupravi6ena do finandne izravnave. Dragica je povedala, da ooeina ibi pioi projektovprenasa iz leta 2022 v 2023, nekateri so bili delno realtirani, nekateri pa sploh niso bilirealizirani, iz tega razloga ker ni bilo sofinanciranja, r"ri p" tudi nismo'morali zagotovitisredstev. Dragica je 5e povedala, 6e nebi bilo proletta Naogridnla vodovodneja sistema B biproradun ob6ine zna5al ne_kje 5 milijonov evrov. erolekti, ki'se prena5ajo so lzjradnja Sportno
1e-kr.e3cijskega centra - 2. faza, lukaj imamo so'financiranje Fundacije za Sport v vi5ini55'157,00 EUR, obdina pq se bo prijivila na 2e najavljeni javni razpiw olriru Zakona ozagotavljanju finandnih sredstev za investicije v Sportnb in'trastrukturo v RS v letih 2023 - 2021.Delno prena5amo - lzgradnja plodnika v Sv. Juriju oo poroparisda do Ledave in od tovarne Liv
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9: GD 9r^jrl'l V proradunu Le-tudi dokondanje ureditev vednamenskih udnih prostorov v
m-a-nsardi OS (sofinanciranje MSS) - v lanskem letu smo za ta namen preleli sredstva v visini
250'000'00 EUR. Dokondna ureditev p_arkiri5da pri pokopali5du v Sotini, postavitev lesenega
nadstre5ka pri Dajdevem mlinu, PRO/Go Las Goridko (nabava multimata, kjer bi se prodai}li
izdelki od lokalnih proizvajalcev, pridelovalcev), Projektna dokumenta cija ia plocnika v Sv.
jrrUY, za most Ropoda, DGD za ZP v Roga5ovcih, Sof. nabave gasil. vozila pGD Sv. Jurij(gasilci so vozili nabavili v mesecu decembru 2022in naleli kredit, oddin, p, oOfUe"vala kredit
v Stirih letih, v vi5ini 50'00O,OO EUR letno). Dragica je povedala, da so Se investicije razgledni
stolp na Sotinskem bregu, nabava radunalnikov ja'obdinski svet, obnova cest v romskih
naseljih, obdinski prostorski nadrti.
Obdina bo tudi nadaljevala s sofinanciranjem GZR, PGD, s subvencioniranjem kmetijstva,
podjetni5tva, sofinanciranjem izgradnje. maiih distilnih naprav, s pomodjo mladim dru2inam pri
re5evanju prvega stanovanjskega problema.
Kar se ti6e sofin. gospodarstva v l. 2023 ostaja vi5ina enaka kot preteklo leto, saj so sredstva
vezana na programsko obdobje, kije podalj5ano do konca leta'2023, kar je odobrilo MF kot
sredsfua de-minimis.
Dragica Tomovi6 je povedala, da je to z njene strani vse in je predala besedo 2upanu. fuupanje povedal, da bi morala bitijavna razprava po na5em statutu v 30 dneh, to pomeni do 19.3.,
6e se javna razprava pustiv takem razponu bomo v tekmi s 6asom za spreietie ;;;#;.;:C;pustimo tako bomo.morali sprejeti zadasno_financiranje za prihodnje 3h6r6"". 2;r;.1;
predlagal, da obdobje l-prq_ve- skraj5a na 6.3., s tem ui tanto na mardevski seji pravo6asno
sprejeli prora6un in aprila zateli z nonnalnim delovanjem.

Martin Ficko je po_stavil vpra5anje glede prve in druge obravnave. Dragica Tomovi6 mu je
pojasnila, da ni ved prve in druge obravnave, da jelamo predstavitevl Direktorica OU je
dodala, da ie razpravni.das do naslednje obravnave, sestanejo se odbori, ki obravnavajo tisti
del prora6una, kijih najbolj zadeva. Predtog lahko dajo tuoi ou6ani. Na poJrati amandmajev
se obdinskisvet odlodi in se proradun sprejme.

Zupanje dal na glasovanje

SKLEP 5t. 12

Obiinski svet Obdine RogaSovci sprejem Sklep o splosni javni razpravi opredlogu prora6una obdine Roga5ovci za teto 2oi3 tako, da raiprava poieka do
6.3.2023.

Pred glasorranjem je bilo navzodih 15 dtanov obdinskega sveta, od tega je iS 6lanovglasovalo ZA.

Sklep JE BIL sprejet.

r-i. q - Sprememba Pravilnika o enkratni denarni pomoii za novorojence vObiini Rogaiovci.

ObrazloZitve spremembe Pravitnika o enkratnidenarnipomodiza novorojence je podala Marija
Saje, direktorica obdinske uprave. Povedala je, da glede na trenutno situicijo jo covidu in rasti
cen 2ivljenjskih potreb56in Zupan predlaga, da sL zneski za enkratno d"narno pomod za
novorojence povedajo. Obcinskemu svetu predlaga, da se pomo6 povisa za So EUR, za
qrvega rojenega otroka 250 €, za vsakega naslednjega pa s0 € ved.
Sledila je kratka razprava, v kateri so razpravljali'Dlrailo Bertalanid, Martin Ficko, Joiica
Filka5, Suzana Bokan, Darko Felkar in iupai. Tem{razprave je bii predlog zneska, glede
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katerega so se vsi strinjali, da je lepa gesta. Martin Ficko je dodal, da poleg tega Se moramo
delati na drugih stvareh s katerimi bomo zadriali obdane, da se nebi izseljeirati.

Po zaklju6eni razpravije Zupan dal na glasovanje

ob.inski svet ob.ine Rogai"r",ffirembo pravirnika o enkratni
denarni pomoii za novorojence v Obdini Roga5ovciv predlagani vsebini.

Pred glasovanjem je bilo navzo6ih 15 dlanov obdinskega sveta, od tega je 15
Elanov glasovalo ZA.

Sprememba pravilnika je JE BILA sprejeta.

T6. 9 - Sprememba Pravilnika o nagradah diplomantov dodiplomskega in
podi plomskega Studija Obii ne Roga5ovc i

18:40 zapusti dvorano Darko Felkar, 1g:45 se je vrnil.

ObrazloZitue spremembe Pravilnika 
_ o nagradah diplomantov dodiplomskega inpodiplomskega Studija je. podala Marija Saje, direktorica obSinske razprave.-Foveoalile, daso se nazivi v imenovanja spremenili in poenotili z evropskimi. Ter, da se na podlagi dviga

Zivljenjskih stroSkov predlaga povisanje nagrad.
zupanje povzel, da se je pravilnik uskladili s Studijskimi programi, hkrati pa se je simboli6nopoviSal znesek za q9s_?m9zne stopnje izobrazbe in povabil k-razpravi.
V razpravo so se vkljudili Joiica Ftikai, AgataRecek, Martin Fiiko, Andrej Ksilak, Andreja
(oller,-Drago Beftalanii, Slavko Barbirie, iupan', direWorica'OU ii Origica Tomovie.
Agata Recek in Martin Ficko sta izpostavila, da je potrebno nekaj narediti n" Gr, da mlad in
izobraZen kader ostane v ob6ini. Andreja xoilei je- postavila vprasanje, kotiko je bilo vpreteklosti vloZenih pro5enj in 6e so seznanjeni s 1em. Zupan odgovori, oa so seznanjeni s tem
in, da.ved ali manj vsi podajo vlogo. Direktoric_a oU je povedala, da to predstavlja 1b-1b vlog
letno in da le to v veliki meri ne bremeni proraduna. bragica Tomovi6 je dodala, da je bilo laniiz te postavke realizirano pribliZno 4.500-,OO 

_EUR. Drdo Bertalani6le opoiorif, da imajo v
dolodenih obdinah pogoj, da more5 doloden 6as bivati i obdini, Oa hifo'Oobi5 n"g,, do oz.
enkratno denarno pomo6. Barbarid je postavil vpra5anje, 6e ti zneski grejo v oavenJnapoved
ali so opro56eni davdne napovedi. Dragica Tomovid hu je odgovoriia,'da nagrade giedo v
davdno napoved, denarne pomodi pa ne.

Po zaklju6eni razpravije iupan dal na glasovanje

SKLEP ST. 14

Obdinski svet Obdine RogaSovci sprejme Spremembo pravitnika o nagradah
diplomantov dodiplomskega in podipiomskega Studija Ob6ine ioga56vci, vpredlagani vsebini.

!1ed gla-sovanjem je bilo navzodih 15 dtanov obdinskega sveta, od tega je 15
dlanov glasovalo ZA.

Sprememba pravilnika je JE BILA spreieta.
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Ti.19 - Predlog Sktepa o odloiitvi cen programov in Stevila otrok v oddetkih v
WE in pri JVIZ Osnovna Sota Syeti Jurij

ObrazloZitve in spremembe sklepa je pod.al ravnatelj OS Sveti Jurij, Aleksander Mencigar.
Povedal je, da je predlagana cena s strani njihovega ra6unovodstva 507,g3 EUR. podatki o
pladah v vrtcih, razdeljeni v dele2e oz. procenie nisJ bili v gradivu, zato je gradivo bilo podano
v pogled med samo obrazloZitvijo sklepa..Ravnatelj ierazl62il,Oale zmotn"o razmisljanje, kijeprislo iz medijev, da je na dvig cene vplival dvig'iazredovlnaziiov rrjqit"ryi.. Sami nazivi
prinesejo 4-5o/o dviga ekonomske cene., bolj so vplivali ostali parame'iri, ki jih je ravnatelj
predhodno razloZil in so bili predstavljeni tudi v gradivu. Zupanje dodal, da je v gradivu, ki so
ga dobili v pogled napaka in sicer v zadnji in predzadnji alineji (za drugega otroka v druZini in
tretjega otroka), ne plada ob6ina, ampak dzava Ravnaieljje ie'povedit, Ia p cena primerljiva
s ceno s sosednjimi,)/.rtci._4!p9n pa je dodal Stevilke zaiaZjo piimerjavo, v Gornjih petrovcih
je cena 503 EUR, Ti5ina 538 EUR, Cankova 541 EUR, Kuzma 526 € - stara cena in Murska
Sobota 530 EUR, tudi stara cena. lltOan je povzel statistiko za obdino in dodal, da je
povpredna podraZitev za star5a 17 EUR na otroka.

Sle_dila ie razprava. V razpravo so se vkljudili Andrej Kisilak, Martin Ficko, Suzana Bokan,
J.oilca Fiikai, iupan, direktorica Oll, ravnafey''. Andrej kisilak, ;e prediagal, 6e bi ceno
dodatno subvencionirali. V ruzpravo se je vklju6iltuii nlartinFicko in.fovedalOile pomembno,
da se drtiio podraZitev, kijih je predstavil ravnatelj. Direktorica OU je dodala, d-a j'e obstoje6a
cena iz leta 2021, ter potrdila razmi5ljanje Martini Ficka, da v primeru, 6e letos ne zvisamo
cene skladno s podraZituami, 

_bomo 
primorani drugo leto drastidno dvigniti ceno. Ravnatelj je

5e povedal, da je kar nekaj dotZnikov, blizu 10.000 6vrov. Suzana Bokan'je postavita vpra5anle
na kak5en nadin izterjajo dol2nike. Ravnatelj jije odgovoril, da najprej z opomini, potem sle'di
opomin predizvrZbo in potem ianrtba. JoZica Frlka5 povzame, Oa utemgitve so, zakal se cena
vrtca dviguje in, da bodo verjetno stra5i sprejeli na tak5en nadin kot je potrebno v tej situaciji
sprejetitudi za druge stvari.
Direktorica OU je predstavila sklep in povedala, da je edina sprememba v sklepu cena.

lupanje zakljudil ruzptavo in dal na glasovanje

SKLEP ST. 15

Obdinski svet Obdine Roga5ovcisprejeme Sklep o doloditvi cen programov in
Stevila otrok v oddelkih v WE pri JVIZ Osnova Eola SvetiJurij v pred'lagani
vsebini.

Pred glasoranjem ie bilo navzoiih 15 dtanov obdinskega sveta, od tega je 15 itanov
glasovalo ZA.

Sklep je JE BIL sprejet.

19:10 je ravnatelj zapustil dvorano.

Tc. 11 - Predlog sklepa o vdtanitvi v zdruienje obiin slovenije

Obrazlo2itve Sklepa o vdlanitvi v Zdruilenie obdin Slovenije je podala direktorica Ob6inske
uprave. V_ uvodu je predstavila Zdrulenje obdin Slovenije, nleno funkcijo in pridobitve katerih
smo deleZni, 6e smo_ n]][oY 6lan. Zupan je dodal, da je bila obdina med ustanoviteljicami in, da
lqro 6lanarino pladali Sele 2025. lupanje zakljudil z mislijo, da je smiselno, da smo 6lan
ZdruZenje ob6in Slovenije.
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sledila ie razprava. Martin Ficko je podal svoje mnenje, da je bila to nespametna odloditev, dasmo izstopili iz tega in, da je pomembng, dl,rro rirjr."hi , to zdruienje. Jozica Frikas jepostavila vpra5anje koliko zna5a dlanarina. Zupan;i je ttgovoril, da ;e tetna-etanarina 500EUR.

Po kondani razpravije Zupan dal na glasovanje

pSr .16

obdinski svet obdine RogaSovci se strinja, da se obdina Roga5ovci v6lani vZdruienje obdin Slovenije.

Pred glasovanjem ie bilo navzodih 15 ilanov obdinskega sveta, od tega je i5 itanovglasovalo ZA.

Sklep je JE BtL sprejet.

Ti. 12 - Pobude in vpraianja

Darko Felkar ie vprasal, 6e se bodo letos nabavili prenosni radunalniki za obcinski svet, terpodal predlog, da bi potem biro gradivo samo v erekironsr,i"uriri. Zrpri iTplotroir in povedar,da bodo vsi dobili svoj obdinski e-lektronski naslov in sem uo tudi poslano gradivo, v kolikor pa
P9 

f9o Zelel gradivo v tiskani obliki, bo ga tudi dobil.
Martin.-licko ie predlagal, da bi imlli prenosni_mikrofon na sejah, da nebi hodili kgovomi5kemu pultu, ter projektor za predstavitue. Zuiinje odgovoiit, ba mkrofonov ni vproradunu-, i9 na oCIektor in v kolikor bo proradun potrFn ga bomo nabavili.Andrej Kisitak je opozorir, da mu Je manlkara o=ir.iiiil;H;,;.Zd; je odprr ezpravona temo predloga proraduna in povabii Andreja Kisila[a pred govorniski pult. Andrej jepredlagal dvig sredstev za razpis podjetni5tv, in rr"Gfua. Dragica je povedala, da je zagospodarstuo prijavrjena shema 1n nol91i, d.a ni sprLmemb in sicer bo 3t .12.2023, zakmetijstuo pa velja shema do 30.6.2dn.-v na_oar;evarlule izpostavil projekt Razgledni stolpna sotinskem bregu, Kmedko hi5o in D{9"y mtin,ier friolagal, da se bo v prihodnje potrebnopodrobneje posvetiti zagonu teh turistidnin toel. Zrp"n'99 je strinjal, da je potrebno priDajdevem mlinu in.xmeeri hi5i zagnati turizem in n5lpnsno povez"ti trril"r. Andrej jevprasal, 6e letos ne,bo potekala izgradnja plodnika oo ruusfove do sotine. Dragica je povedala,

d-a i9 drZgvni proradun prestavil siedstva v leto 2026.Joiica Fiikasje opozorila' da se v Nuskovi kolesarska.pot vkljuduje na cesto v najboljnevarnem delu in predlaga, da se najdejo.sredstva. oiuge, ker je o'o reta zozo preootgoobdobje' Predlagala je, da bi se na tem mLstu naredila optzorilna signalizacija ali prehod zap::t" V nadaljevanju postavi vpra5anje, koliko bo znasai znesek komunalnega prispevka zavodovod' zupan je odgovoril, da bo komunalni prisp"re[ pribliZno znaSal 1.600 EUR. JoZicaje na to povedala, da je bilo povedano, da se cena'komanin"g" prispevka ne bo spremenila.Pozdravlja pa obrodno. pladevanje, ki Je bilo ze o."nr"no V nadaljevanju je izpostavilaprostorsko nacrtovanje in kako doigo se daka n. rpr"r"rbo namembnosti ;",iUisE5. >,,p;;je.odgovoril, da ie o?N.y pripravi i-n potekaj_o artivnosti, ter da pridakujemo, da bo do koncaleta oz' vsaj do spomladi nasiednjega zakljuceno in takiai uomo dobili 104 gradbene parcele.Trenutno se delajo gon-1ry.1e srJaiie. Po uvodnih u""Jan je povabil nnoreiJli;j, ;;';podrobneje predstav.ita oPN in..kako potekajo.pr"r"rl" namembnostizemljiida. povedalaje' da je obdina zdai 2e v tretjih spremembah. Trenutno se dela okoljsko poro6ilo in v rokudobrega meseca bo zadeva Sli na misnistrstvo in potem bo sledilo r.r,riierali" z ministrstvomza kmetijstvo in poved.3!3, 
9. pridakujemo, 

!a_sebo!oz. povrsin moraro zmanjsati.Zupanje potrdil, razmisljanje Marina Fi"t" in Darka i"rr.Lr,'0, tukaj izgubljamo mlade.
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V nadaljevanju je Zupan povabil obdinski svet, da se v petek, 24.2.2023 udelezijo predavanja,
kjel bo Krajinski park Goridko predstavljal, kako je pomembno na5o okolje ob Ledavi in da
sodelujejo v razpravi.
Agata Recek je predlagala, da bi direktorico Krajinskega parka Goridko poklicali na eno izmed
sej obdinskega sveta. Zupanje odgovoril, da je povabit Oiiektorico, ki bi naj predstavila njihovo
dejavnost in prioritete.
Martin Fickoje vpra5al,-6e imamo moZnost gradnje, kjer bi investitor lahko zgradil eno, tri,
pet, sedem hiS. Andrejq S-tegtje odgovorila, dJtegaveini. Martin je nadaljeval-s vprasanlem
zakaj tega ni, ter povedal, da tega samo v Ob6iniRoga5ovci ni. Ob6ina Sltovci in'Hodoi pa
imajo. Andreja je odgovorila, da so obdina Salovci, Hodos, Kuzma in Grad te Siritve naredile
pred nami. Zakal pa se to ni naredilo v obdini Roga5ovci pa nima podatka, ker Se takrat ni bila
zaposlena na obdini. Direktorica OU v nadaljevlnjurazloili kaksni so pogoji, ce2elis imeti
obrtno cono, 6e dobi5 evropska sredstva. Martin ponovi vprasanje, ee tuOipt koncu OpN-ja
ne bomo imeli moZnost gradnje . Zupanje odgovoiil, da ne. Andrej Kisilak je fovedal, da se ta
OPN mora do konca pripeljati, tak kot je zasiavljen. Martin Fickoje predlagal, da bi OpN na
naslednji seji bil preds_tavljen podrobneje. Andreja je povedala, da iahko Oo6ilo elaborat.
Andrei Kislikje vpra5al kak5na je situacija s podjegem Liv. Zupan je povedal, da sta se po
njegovih informacijah zanimale dve privat podjetji(eno je podjetje, ki sb ukvarja s steklarstvom,
d.rtlOo podjetje pa se ukvarja z industrijsko konopljo),-nima pa-podrobnej5ilrinformacij, 6e so
sklenili kak5en dogovor.
Maritn Ficko ye vpra5al za razpis, za pro-go.Zupanje povedal, da se napovedujej a raznorazni
qlzpisiv prihajajo6ih mesecih ter, da jih bomo spremljati.
MiQn FrEkoje vpra5al.kako bomo prebivalcem razloiliti ceno teh vodovodnih prikljuckov. V
nadaljevanju je opozoril na neurejeno avtobusno postajatiEie v Serdici, ter predlagal, da se
po5lje dopis na ministrsfuo z opisom le te problematike. Ter vpra5al, kako dale6 so-plodnifi v
polini, Pro$ Dajdevemu mlinu, ter da je pripravljen pomagati, ee je problem pri kaierem od
lastnikov. Zuganje odgoloril, da je za komunalni prispevef-to faltulaiilsfa cena, ter da so bili
stro5ki v 1. fazi dru.gadni kot so sedaj. Na ostati dve vpra5anji pa bo vedel odgovoriti po
sestanku na Direkciji za ceste. Za plo6nike v Sotini bo ponovna predstavitev, odmera'in
zakoli6ba pa je 2e bila.
Joief Mencigar je izpostavil problem v Pertodi na regionalni cesti, kjer ni prehoda zg pe5ce.
Direktorica OU je razloi:ila, da prehoda za pe5ce ni ziradi nepregbdhosti v zavoju. Zupan je
p-ovedal, da je to mozno resitiz izgradnjo ploinika na drugi straniteste.
!le1 Schwan ie postavil vpra5anje glede razpisa zi romsko kanalizacijo na perto6i.
Direktorica OU je odgovorila, da smo se na razpis prijavili junija in da so bile potrebne
dopolnitve ter da 5e do danes nismo dobili odgovora.

!*f Mencigar je povedal, da je zasledil razpis glede romske problematike, za osnovno
infrastrukturo. Zupan je odgovoril, da se bomo na ta razpis prijavili.
Agatl Recek je predlagala, da se posodibijo praviiniki za dru5tva o sofinanciranju. V
nad.aljevanju je postavila vpra5anje glede cene sotinskega kamna, de drZi, da je ceneje, Ee ga
greS kupit v Mursko Soboto ter, 6e obstaja moZnost,ta bi ob6ani imeli cenej".Zrprnl"
odgovoril, da se bo pozanimal. Naslednjo vpra5anje pa se je nanasalo na odpidke in 6e 

-bi

imeli pravico izvedeti kdo od obdanov ima kontejnere in kdo ne. Direktorice OU;e odgovorila,
!a ne. lzpostavila je problematiko, da se odpadki pu56ajo vse povsod in, da se dosti odiadkov,
kot je plastika 5e vedno kuri. Zupan je odgovoril, Oa se bodo pravilniki tekom letosnjega leta
prevetrili in se bodo prilagodili novim razmeram. lzpostavila je 5e probtematiko inSpeklilsfih
sluZb, ki ne sluZijo svojemu namenu.

Zupanje zakljucil razprav o.
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Tc. 13 - Razno

Zupanje povedal, da je uredni5kemu odboru potekel mandat. Povedalje, da imajo predlog na
mizi in ga prebral in odprl razpravo.

Ni bilo razprave.

Zupanje dal na glasovanje

SKLEP ST. 17

Roga5ovci sprejme Sklep o imenovanju dtanov

Pred glaso-vanjem je bilo navzo6ih 15 Elanov ob6inskega sveta, od tega je 15 ilanov
glasovalo ZA.

Sklep je JE BIL sprejet.

Zy?rje povedal, da bo na naslednji seji predstavitev skupnosti sondnih elektrarn. Martin
Ficko je vpra5al Dragico Tomovi6 koliko obdina pladuje letno za elektriko. Dragica je
odgovorila, da bo ta podatek natandneje vedela po zakljuEnem ra6unu.

Zupan se je zahvalil in s tem zakljudil sejo.

Seja je bila kondana ob 20.10 uri.

Obdinski svet Obiine
Uredni5kega odbora.

Zapisala
Anja Cigut

Zupan obdine
Rihard Peurada

Zapisnik ie bil zakliuden s sktepom Stevilka 17.
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